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Roček: Babišovský rozsudek se dal očekávat, ale kdo
by tomu věřil

prvnizpravy.cz/zpravy/politika/rocek-babisovsky-rozsudek-se-dal-ocekavat-ale-kdo-by-tomu-veril

Je to psina, že Andrej

Babišů byl osvobozen.

Nepočítal jsem s tím.

Po tolika letech

vyšetřování a státně

zastupitelského

dumání se slušelo ho

odsoudit, aby policejní

šiky, státně

zastupitelská bažina a

obecně justiční systém nevypadaly poněkud přiblble.

František Roček, publicista

10. ledna 2023 - 04:20

 

Naznačoval to i státní zástupce Jaroslav Šaroch v obžalobě: Dejte

Babišovi jenom podmínku, ať je ta kravina konečně spláchnutá, píše

František Roček v komentáři pro Prvnizpravy.cz.

 

Jeden z mnoha

 

 

Babiš se choval podobně jako stovky dalších podnikatelů: Využívali,

čili zneužívali, zákonných a podzákonných norem. Od toho měli

právníky, aby daňovou a dotační technologii bagrovali s maximální

podnikatelskou efektivitou. Poznal jsem řadu firem, kdy jeden z

https://www.prvnizpravy.cz/zpravy/politika/rocek-babisovsky-rozsudek-se-dal-ocekavat-ale-kdo-by-tomu-veril/


2/5

hlavních bossů firmy souložil stranicky s ODS, druhý boss to samé

dělal s ČSSD, aby vždy měli pootevřená politická vrátka k prosazení

svých „vizí“.

 

 

Kdo nebyl šikovný a nechal se nachytat, musel z kola ven. Zda

spadnul jenom na hubu nebo až za mříže, není podstatné. Hlavně, že

vypadnul z konkurenčního kolotoče, čili již neexistoval.

 

 

Podle mého názoru Babiš je podobný křivák jako řada dalších

podnikatelů a politiků. Rozdíl je jenom v tom, že Babiš má v almaře

více chechtáků než jeho konkurenti.

 

Proroctví z roku 2017

 

 

Základní názor na Babiše a jeho politické soukmenovce jsem vyjádřil

24.11.2017 na webu neviditelnypes.lidovky.cz v článku POLITIKA:

Fenomén klanu ANO.

 
 

Tehdy jsem zaprorokoval: 

 
„Když byl vůdce klanu ANO Babiš přijat do minulé

Sobotkovy vlády, koaliční kolegové dobře věděli, že Babiš

je liška podšitá a že miliardy asi nemohl získat jenom

čistým způsobem. Vždyť i Sobotka a lidé kolem něho tušili,

jak nectně asi přišli někteří jejich sponzoři k penězům.

Proto to samé u Babiše nevadilo. Byl přijat jako sicilský

nebo kyjevský bratranec – prostě do „rodiny“. Nectná

pověst Babiše začala vadit až na úsvitu nových voleb.

 

 

http://neviditelnypes.lidovky.cz/politika/politika-fenomen-klanu-ano.A171122_210649_p_politika_wag
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Ale pravdu má asi pobratim Sobotka, že vyšetřování, jak

Babiš údajně vybíral vajíčka z jednoho ptačího hnízda,

nebylo předvolební aktivitou. Šmírácká antibabišovina

byla spíše zadána již v okamžiku, kdy Babiš vstupoval do

vlády. Jako preventivní opatření, aby bylo „něco“ na

Babiše v záloze….“

 

Překvapení o ničem

 

 

Přes 20 let jsem dělal policejního a soudního zpravodaje v novinách.

Proto jsem pozoroval, jak se rozpadaly příliš dlouhé a podivně

spletité procesy. Např. jeden mnohamilionový proces s bankovními

šéfy a úvěrovými šikuly se rozpadl až na naprostou nulu přehnanými

ambicemi státního zástupce.

 

 

Bez přečtení obžaloby a rozsudku si nedovolím vynášet soudy o

soudním jednání a předsedovi senátu, který vynesl babišovský

rozsudek. Mohu jenom říci, že mám pocit, že jde o politický proces,

protože „šikulů“ jako je Babiš je více než dost napříč politickými

stranami a hnutími.

 

 

Současně fialová vláda rozsudek nekomentuje, respektuje soudní

verdikt. Hysterických politických komentářů kolem kauzy ale po

rozsudku vyrostlo do velikosti Boubínského pralesa.

 

 

Jeden z nejsměšnějších je od tvora, který napsal, že: 

 
„velmi problematická je i práce, již odvedl státní zástupce

Jaroslav Šaroch. Způsob, jakým případ vedl, byl tristní. V

posuzování kauzy se postupně přikláněl od jednoho

extrému k druhému. Až do samotného soudu nastal v celé
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věci nejvýznamnější okamžik v říjnu 2019, kdy Šaroch

Babišovo trestní stíhání zastavil. Nebyl by to sám o sobě

problém, pokud by státní zástupce dokázal své rozhodnutí

řádně odůvodnit. Devadesátistránkové usnesení, které k

tomu vydal, ale představovalo pozoruhodnou přehlídku

formalismu a schopnosti si protiřečit.“

 

Jan Schnider: Jak žalobce Šaroch slavně zvítězil sám nad

sebou 

 
 

Jde o politický žvást, protože pozoruhodnou přehlídkou formalismu

a schopnosti si protiřečit bylo již samotné vyšetřování čapího

fenoménu.

 

 

Šarocha mi bylo líto, protože pro prokurátora alias

státního zástupce není nic horšího, než vyrovnat se s

politickým očekáváním. Vzpomínám si na televizní

nahánění Šarocha a na hysterické otázky televizních

přiblblíků, a na jeho korektní odmítání cokoliv

komentovat.

 

 

Tímto se nezastávám Babiše, ale pohrdám lidmi, kteří vytvořili

politickou kauzu, a využili k tomu i psychicky nemocné Babišovo

postarší mládě.

 

 

Už jenom proto budu volit do prezidentské židle Babiše, na

vztek vůči ultrapravicovým fialovým stranách ve vládní

Strakově akademii. Raději bych volil občana Baštu,
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zkušeného diplomata, ale bohužel není dostatečně známý a

proto dostane jenom málo hlasů.

 

 

(rp,prvnizpravy.cz,foto:arch.)
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